

# 欢享海南

6天4晚 吉隆坡直飞三亚



## 行程亮点

- ★【中国海南海花岛】历时十二年，斥资千亿打造而成
- ★【南山海上观音】全世界最大108米圣象
- ★【乐东莺歌海盐场-天空之境】站在盐田边，仿佛一脚踏入了另一个颠倒的天空世界
- ★【海南五指山牙胡梯田】藏在五指山深处的“大地艺术”，承包你对田园的所有想象
- ★【海南槟榔谷黎苗AAAAA文化旅游区】穿越海南千年，探秘槟榔谷的黎苗风情，是海南民族文化的“活化石”
- ★【直升机1km体验】超人气玩法，让你低空饱览三亚海天
- ★【亚龙湾国际玫瑰谷】玫瑰簇拥的仙境，一场浪漫的花漾之旅
- ★【鹿回头山顶公园】三亚人心中的“浪漫地标”，也成了每一位旅人追寻温柔的必到之地
- ★【三亚椰梦长廊】环三亚湾修建的一条著名的海滨风景大道，有“亚洲第一大道”之称



入住海花岛欧堡酒店  
CHECK-IN HAIHUA ISLAND OUBAO HOTEL



五指山牙胡梯田  
WUZHISHAN YAHU TERRACES



乐东莺歌海盐场  
LEDONG YINGGE SALT FIELD



直升机1KM体验  
HELICOPTER 1KM RIDE



## 美食品鉴

椰子鸡汤+南山素斋  
龙虾鲍鱼海鲜餐+海鲜自助餐



亚龙湾海底餐厅 品尝下午茶



### 第一天 吉隆坡 ~ 三亚

三亚融悦庭酒店 (机上用餐)

从吉隆坡雪邦国际机场出发, 乘搭客机飞往中国最南端的海边旅游休闲城市 - 三亚。抵步后, 接往酒店休息。

### 第二天 三亚 / 南山文化旅游区 / 莺歌海盐场 / 儋州海花岛

海花岛欧堡酒店 (早/午/餐)

**【南山文化旅游区+含电瓶车】**是一座展示中国佛教传统文化的大型园区。其主要景点有南山寺、南海观音像、不二法门、观音文化苑、天竺圣迹、佛名胜景观苑、十方塔林与归根园、佛教文化交流中心、素斋购物一条街等。尽管南山文化旅游区景点繁多, 但壮观的108米海上观音是当之无愧的亮点之一。目前世界上最大的一尊金玉佛像 - 金玉观音也坐落在南山寺内, 造价1.9亿人民币, 是闻名全海南的“镇岛之宝”。

**【莺歌海盐场-天空之镜】**位于乐东县, 是海南岛最大的海盐场。这里拥有广阔的盐田, 渠道有序的交叉在一起, 银白色盐滩倒影着湛蓝的天空, 景色非常美丽。此时可以看到盐工先将铲起的盐花捣碎, 再把盐粒堆成一座座小盐山。产盐的旺季整个盐滩堆满了盐山, 一片雪白, 非常壮观。

**【儋州海花岛】**是世界500强恒大集团恢弘巨作, 汇聚数百位国内外建筑大师, 历时十二年, 斥资千亿打造而成, 重构世界文化旅游版图, 汇聚了全球28大热门旅游业态, 倾力打造集主题乐园、度假酒店、购物美食、会议会展、滨海娱乐、文化演艺等于一体的站式国际化度假目的地。该岛由三个独立的离岸式岛屿组成, 平面形态为盛开在海中的三朵花, 故取名为“海花岛”。车览海花1号岛为国际旅游岛, 涵盖国际会议中心、国际会展中心、欧堡酒店、希尔顿酒店、影视酒店、童话世界、雪山水上王国、海洋乐园、珍稀特色植物园、五国温泉城、婚礼庄园、博物馆、歌剧院、音乐厅、娱乐中心、国际购物中心、风情商业街、风情饮食街、茗茶酒吧街等28大业态, 建成后将成为全球人向往的文化旅游胜地。

入住【欧堡酒店】, 于指定时间集合, 前往【婚礼庄园】观赏灯光秀(如取消, 恕不预先通知)。余时, 自由活动或返回酒店。

### 第三天 儋州海花岛 / 五指山牙胡梯田 / 槟榔谷黎苗文化AAAAA旅游区 / 三亚

三亚融悦庭酒店 (早/午/晚餐)

**【五指山牙胡梯田+含电瓶车】**梯田呈五指螺纹状, 从山脚盘绕到山腰, 层层叠叠, 高低错落。一圈一环, 环环向上, 圈圈呼应, 地造天设, 美不胜收。从高处望去, 梯田的优美曲线一条条、一根根, 或平行或交叉, 蜿蜒如春螺、披嵐似云塔, 显示出动人心魄的曲线美, 如同一幅幅油画, 近年来逐渐成为五指山市的名片之一。

**【海南槟榔谷黎苗AAAAA文化旅游区+电瓶车】**创建于1998年, 槟榔谷因其两边森林层峦叠嶂, 中间是一条延绵数公里的槟榔谷地而得名。景区由非遗村、甘什黎村、雨林苗寨、梦想田园四大板块组成。槟榔谷景区内还展示了十项国家级非物质文化遗产, 其中“黎族传统染织绣技艺”被联合国教科文组织列入非物质文化遗产急需保护名录。槟榔谷还是海南黎、苗族传统“三月三”及“七夕嬉水节”的主要活动举办地之一, 文化魅力十足, 是海南民族文化的“活化石”。

### 第四天 直升机体验 1KM / 亚龙湾国际玫瑰谷

三亚融悦庭酒店 (早/午/晚餐)

赠送体验【直升机1KM之旅】, 乘坐直升机的体验也太刺激了!(备注:如遇天气/个人原因不能乘坐, 恕不能现金退还!)

**【亚龙湾国际玫瑰谷+含电瓶车】**是以“美丽·浪漫·爱”为主题, 以玫瑰文化为载体, 以玫瑰产业为核心, 集玫瑰种植、种苗培育、玫瑰行产品加工销售、玫瑰文化展示、休闲度假于一体的特色产业小镇。

**【海底餐厅下午茶】**在三亚海底餐厅享用下午茶, 不只是品尝美食, 更是一次全身心的沉浸体验。伴着轻柔音乐, 嗅着淡雅香氛, 眼前是梦幻海底, 口中是精致茶点, 每一刻都如此美妙。

### 第五天 鹿回头山顶公园 / 椰梦长廊 / 大悦城购物商城 / 晚间送机

(早/午/机上用餐)

**【鹿回头山顶公园(含景区电瓶车)】**因一个美丽动人的传说而得名。山上雕塑了一座高12米、长9米, 宽4.9米的巨石雕像。站在山上可俯瞰浩瀚的大海, 远眺起伏的山峦, 三亚市全景尽收眼底, 景色极为壮观。

**【椰梦长廊】**是“三亚湾”别称, 位于三亚湾滨海路, 是环三亚湾修建的一条著名的海滨风景大道, 有“亚洲第一大道”之称。

**【三亚大悦城】**由三亚国际贸易中心(T1塔楼)、两栋100米双子星写字楼和购物中心组成, 是三亚市区第一高楼。

晚间, 送往三亚凤凰国际机场, 准备告别海南岛, 结束旅程。

### 第六天 三亚 ~ 吉隆坡

航班安全着陆吉隆坡雪邦国际机场。

2个购物站: 海味馆, 竹炭(或健康生活馆)

**必须配合项目(+RM200): 南山海上观音+电瓶车** 推荐自愿自费: 三亚宋城千古情歌舞秀(RMB300), 豪华游船三亚湾+啤酒/饮料任饮(RMB240)

**美食品鉴: 椰子鸡汤, 南山素斋, 龙虾鲍鱼海鲜餐, 海鲜自助餐, 海底餐厅下午茶 赠送: 矿泉水1瓶/人/天**



KUL/SYX OD630 1740/2055  
SYX/KUL OD631 2205/0120+1

包含: 全程机场税, 20KG行李津贴, 机上用餐, 司机导游小费  
不含: 1个餐, 单房差, 旅行袋, 一切个人消费等。



\*\*\*行程、景点游览顺序、游览时间仅提供参考标准, 具体视天气及游客实际游览情况而定。地接社保留更改之权利。

- 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。\*\*\*行程中图片仅供参考\*\*\*

- 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准, 在不可预知情况之下, 敝社保留删改行程内容的权力, 恕不预先通知。

# FAVOURABLE HAINAN

6D4N KUALA LUMPUR DIRECT FLIGHT SANYA



## TOUR HIGHLIGHTS

- ★ **[China Hainan Haihua Island]** Constructed over a 12-year period with a total investment of 100 billion.
- ★ **[Nanshan Cultural Tourism Zone]** International 5 Star Hotel Accommodations arrangement.
- ★ **[Yingge Salt Field]** Standing by the salt field, it feels as if one foot has stepped into another upside-down sky world.
- ★ **[Hainan Wuzhishan Yahu Terraces]** The "land art" hidden deep in Wuzhishan takes care of all your imagination of the countryside.
- ★ **[Binglang Valley Li Miao AAAAA Cultural Tourist Area]** Traversing through a thousand years of Hainan, exploring the Li and Miao ethnic customs in Binhlang Valley, it is the "living fossil" of Hainan's ethnic culture.
- ★ **[Helicopter 1KM ride]** Experience Sanya's stunning coastline on a helicopter tour over Sanya Bay.
- ★ **[Yalong Bay International Rose Valley]** A fairyland surrounded by roses, a romantic journey filled with floral charm.
- ★ **[Luhuitou Peak Park]** It is a "romantic landmark" in the hearts of Sanya locals and has also become a must-visit destination for every traveler in search of tenderness.
- ★ **[Coconut Dream Corridor]** It is a famous seaside scenic avenue built around Sanya Bay and is known as "the first avenue in Asia".



CHECK-IN HAIHUA ISLAND OUBAO HOTEL



WUZHISHAN YAHU TERRACES



LEDONG YINGGE SALT FIELD



HELICOPTER 1KM RIDE



### LOCAL GOURMET

COCONUT CHICKEN SOUP  
NANSHAN VEGETARIAN  
LOBSTER & ABALONE SEAFOOD CUISINE  
SEAFOOD BUFFET



UNDERWATER RESTAURANT IN YALONG BAY  
HAVE AFTERNOON TEA



**DAY 01 KUALA LUMPUR ~ SANYA ROYEAH HOTEL, SANYA (MOB)**

Assemble at **KLIA**, depart for your pleasant flight to Sanya, **Hainan Province**. Upon arrival, meet & transfer to hotel.

**DAY 02 SANYA / NANSHAN CULTURAL ZONE / YING GE SALT FIELD / HAI HUA ISLAND CASTLE HOTEL OCEAN FLOWER ISLAND (B/L/ -)**

**Nanshan Cultural Tourism Zone + Buggy ride**, a demonstration site of the National Civilization Scenic Spot. The key feature of the zone is the three sided statue of **Guan Yin Buddha**. The bronze statue of Guan Yin Buddha stands 108 meters tall on a man-made island in the sea just off Nanshan. The main attractions include **Nanshan Temple, Nanhai Guanyin Buddha Statue, Fuji Garden, Ten Party Tallinn and Guigyin Garden, and a vegetarian shopping street.**

**Yingge Salt Field** located at Ledong County and is the largest sea salt field on Hainan Island. It has vast salt fields, with channels intersecting in an orderly manner. The silvery white salt sea reflects the blue sky, and the scenery is very beautiful. You can see the salt workers crush the shoveled salt flowers, and then pile the salt grains into small salt mountains. During the peak season of salt production, the entire salt factory is filled with salt mountains, which are snow-white and amazing.

Coach heading to **Danzhou Haihua Island**, a magnificent masterpiece of the world's top 500 Evergrande Group, bringing together hundreds of domestic and foreign architects. Constructing the world's cultural tourism map, it brings together 28 popular tourism industries in the world, and strives to create a one-stop international holiday destination integrating **theme parks, resort hotels, shopping and food, conferences and exhibitions, coastal entertainment, and so on.** The island is composed of three independent offshore islands, formed the shape as three flowers blooming in the sea.

Check-in **Oubao Hotel**, gather at the designated time, walking or take shuttle bus to **Ming Qing Food Street** - dinner at own expense. Thereafter, walk to **Wedding Manor** to watch the **light show (subject to available)**. Free for own leisure or back to hotel.

**DAY 03 HAI HUA USLAND / WUZHISHAN RICE TERRACE / BINGLANG VALLEY / SANYA ROYEAH HOTEL, SANYA (B/L/D)**

**Wuzhishan Yahu Terraces+ Buggy ride** The terraces are in the shape of five fingers, layered and staggered. Looking from a high place, the graceful curves of the terraces are one by one, parallel or crossed, winding like spring snails, covered with mist like cloud towers, showing the breathtaking beauty of curves, like a series of oil paintings, and have gradually become one of the tourism cards of Wuzhishan City in recent years.

**Binglang Valley Li Miao AAAAA Cultural Tourist Area + Buggy ride.** The scenic area is composed of four major sections: Intangible Cultural Heritage Village, Ganshili Village, Rainforest Miao Village, and Dream Garden. Ten national intangible cultural heritages are also displayed in the Binglang Valley Scenic Area, among which the "Traditional Spinning, Dyeing, Weaving and Embroidery Skills of the Li Nationality" was recognized by the United Nations Inscribed by UNESCO on the List of Intangible Cultural Heritage. It is full of cultural charm and is a "living fossil" of Hainan's national culture.

**DAY 04 HELICOPTER (1KM) RIDE / YALONG BAY INT' L ROSE VALLEY ROYEAH HOTEL, SANYA (B/L/D)**

**FREE Helicopter 1KM ride**, the helicopter ride experience is also so exciting! **(There is no cash refund if stop operating due to reasons)**

**Yalong Bay International Rose Valley+Buggy ride** is based on the theme of "Beauty-Romance-Love", with rose culture as the carrier and rose industry as the core, integrating rose planting, seedling cultivation, processing and sales of rose derivative products, rose culture, leisure and vacation in one.

**Underwater Restaurant Afternoon Tea** Enjoying afternoon tea at Sanya Underwater Restaurant is more than just savoring delicious food; it is a full-body immersive experience.

**DAY 05 LUHUITOU PEAK PARK / JOY CITY MALL / NIGHT TRANSFER OUT (B/L/MOB)**

**Luhuitou Peak Park + Internal Bus** is named after a legend love story of Li minority. A huge stone statue with a height of 12 meters, a length of 9 meters and a width of 4.9 meters is carved on the mountain. Standing on the mountain, you can overlook the vast sea and the rolling hills in the distance. You can have a panoramic view of Sanya City, and the scenery is extremely spectacular.

**Coconut Dream Corridor** is another name for "Sanya Bay". It is a famous seaside scenic avenue built around Sanya Bay and is known as "the first avenue in Asia".

**Sanya Dayue City** consists of Sanya International Trade Center (T1 Tower), two 100-meter twin office buildings and a shopping center. It is the tallest building in Sanya City.

At night, transfer to **Sanya Phoenix International Airport** for bid farewell to **Hainan Island**.

**DAY 06 SANYA ~ KUALA LUMPUR**

Flight safety landing at **KL International Airport**.

**COMPULSORY ITEM (+RM200): Guanyin of Nanshan + Buggy Ride.**

**Suggest Optional Tour :** **Songcheng Eternal Love Show (RMB300/pax) or Sanya Bay night cruise with unlimited soft drink / beer (RMB240/pax)**

**Complimentary: Daily 01 bottle of Mineral Water.**

**2 Shopping Stop :** Fish Oil & Sea product center, Charcoal (or Healthy Living Centre).

**Local Gourmet :** Coconut chicken soup, Nanshan Vegetarian, Lobster & Abalone Seafood Cuisine, Seafood Buffet, Underwater Restaurant Afternoon Tea.



**KUL/SYX OD630 1740/2055 SYX/KUL OD631 2205/0120+1**



**Include :** All Airport Taxes, Meal on board, 20KG Luggage Allowance, Tipping for Local Guide & Driver.  
**Exclude :** 01 Meals, Single room supplement, Travel Bag and others... expenses.

-Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old. **\*\*\* Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only\*\*\***

-The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice.